
 

 

 

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning Protokoll 

Sida 1 (4) 

2024-05-16 

Avdelningen för äldreomsorg 

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning 

Administrativa avdelningen 

 

Björkhagsplan 6 

12117 Johanneshov 

Telefon 0850815000 

skarpnack@stockholm.se 

stockholm.se 

 

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 
pensionärsråd   

Närvarande:  
  

Ledamöter: 

Leif Johansson (PRO), ordförande 

Clarence Kopparberg (SPF), vice ordförande 

Elisabet Larsson (PRO) 

Liisa Hyvönen (PRO)  

 

Ersättare: 

Lennart Nordh (PRO)  

Eva Söderlund (PRO) 

Leena Machakaire (SPF) 

Vakant (SPF) 

 

Frånvarande: 

Sussie Hellsten (PRO) 

Eva Modin (PRO) 

 

Tjänstepersoner:  

Susanne Hollander, enhetschef myndighetsutövning äldre  

Emma King, sekreterare  

 

Tidpunkt: 

2024-05-16, kl. 09:30 – 10:36 

Plats: 

Björkhagsplan 6 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 Protokoll 

Sida 2 (4)  

Protokoll från Skarpnäcks stadsdelsnämnds 

pensionärsråd 

 

1. Mötets öppnande 

Mötet öppnas.  

 

2. Fastställande av dagordning  

Föreslagen dagordning fastställs.  

 

3. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Leif Johansson.  

 

4. Föregående protokoll 

Rådet godkänner förgående protokoll.  

 

5. Förvaltningen rapporterar 

Enhetschef Susanne Hollander uppdaterar rådet om vikarie-

situationen inför sommaren. Hemtjänst och särskilt boende är inte 

helt klara då det är svårt att få tag på undersköterskor.  

 

En rådsmedlem ställer en fråga kring Stiftelsen Oscar I:s Minnes 

boende och hemtjänst. Susanne förklarar att de inte längre kan 

bedriva hemtjänst då de inte förhållit sig till regelverket som finns 

för hemtjänsten. Utöver detta konstaterar rådet att de boende tycks 

nöjda.  

 

6. Frågor inför nämndsammanträdet 23 maj 2024 

 

§ 7 Tertialrapport 1 2024 för Skarpnäcks stadsdelsnämnd 

 

En rådsmedlem frågar hur det fungerar med ramtid för de privata 

utförarna. Susanne förklarar att alla hemtjänstföretag arbetar enligt 

ramtid. Vidare berättar hon att hemtjänsten och handläggare haft 

samarbete kring detta, i gemensamma workshops och utbildningar.  

 

§ 8 Medborgarförslag om kommunal bojkott av israeliska varor och 

etiskt hållbara inköp 

 

Råder instämmer i förvaltningens utlåtande.  

 

§ 9 Rusta upp Tätorps bollplan 

 

Råder instämmer i förvaltningens utlåtande. 

 

§ 10 Gör om fotbollsplan till utomhustennisbana 

 

Råder instämmer i förvaltningens utlåtande.   
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§ 11 Förslag på offentliga pianon 

 

Råder instämmer i förvaltningens utlåtande.    

 

§ 12 Skrivelse om föreningsbidrag 

Svar på skrivelse från Henrietta Ludwig (C), Kristina 

Lutz m.fl. (M) och Lena Kling (L) 

 

Rådet belyser problemet med tillräckligt många och stora lokaler. 

Det är svårt att få ihop, och på månadsmöten får inte alla plats. 

Susanne lyfter att förvaltningen har pratat om hur man kan använda 

de egna lokalerna bättre, så att föreningar kan nyttja dem på kvällar 

och helger. Men det är en svår fråga då det måste fungera med larm, 

bokningssystem etc.  

 

Rådet poängterar att problemet med lokaler inte kommer kunna 

lösas med pengarna som diskuteras. Ska föreningarna kunna 

överleva på sikt så måste lokalfrågan lösas.  

 

Vidare lyfter rådet att den positiva synen på föreningar måste 

stärkas. Föreningar driver ett förebyggande arbete i många 

hänseenden och det är något som borde prioriteras mera.  

 

Rådet diskuterar även vikten av närheten till lokalerna, framförallt 

för de äldre. De tar gympan på folketshus som exempel, som blivit 

väldigt populärt och som de äldre kan ta sig till. Rådet ställer sig 

positiva till aktiviteter som hålls, så som dansveckan, seniordagen 

eller hälsoveckan.  

 

Rådet avslutar diskussionen med att hänvisa politikerna till att läsa 

bilagorna de skickade med till nämndmötet i mars. Som belyser just 

dessa problem.  

 

Finns att läsa här:   

Bilaga 1 sdn-2024-03-21-ss-27-bilagapdf (stockholm.se) 

Bilaga 2 sdn-2024-03-21-ss-27-bilaga-2pdf (stockholm.se)  

 

§13 Remiss gällande serveringstillstånd 

 

Rådet har inga synpunkter.  

 

 

 

 

 

https://edokmeetings.stockholm.se/welcome-sv/namnder-styrelser/skarpnacks-stadsdelsnamnd/mote-2024-03-21/agenda/sdn-2024-03-21-ss-27-bilagapdf?downloadMode=open
https://edokmeetings.stockholm.se/welcome-sv/namnder-styrelser/skarpnacks-stadsdelsnamnd/mote-2024-03-21/agenda/sdn-2024-03-21-ss-27-bilaga-2pdf?downloadMode=open
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§ 14 Motion om informationskampanj för att motverka 

bedrägerier riktade mot äldre 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

 

Rådet konstaterar vikten av att äldre ska våga slänga på luren när 

osäkerhet råder.  

 

§ 15 Remiss - Trafikförändringar i SL- och WÅAB-trafiken 

2024/2025 

 

Rådet konstaterar att det var ett bra svar från förvaltningen.  

 

7. Rapporter 

Rådsmedlem lyfter trygghetsvandringen hon deltog på som var 

mycket givande.  

 

Övriga frågor- *balanslistan. 

Inga övriga frågor.  

 

Justeras med elektronisk signatur 

 

Clarence Kopparberg 

 

Leif Johansson  

 

Sekreterare Emma King  

 

 

 


